

Webinar

Pharmacogenomics from Science to Practice: What Medical Professionals Need to Know

Webinar Moderator:

Dr. Ewig, Celeste Lom Ying (School of Pharmacy, CUHK)

Dr. Lam Tai-Ning, Teddy (School of Pharmacy, CUHK)

Dr. Yu Chi-Shing, Allen (Codex Genetics Limited)

Guest Speaker: Bani Tamraz, PharmD, PhD



- Associate Professor, Dept. of Clinical Pharmacy, UCSF
- PhD in Pharmaceutical Sciences and Pharmacogenomics, UCSF
- PharmD, UCSF
- Featured PGRN investigator in 2019

This course is a guided introduction to the field of pharmacogenomics (PGx). In the webinar, Bani will

1. Describe how genetic variation in drug metabolizing enzymes can impact drug efficacy and response.
2. Describe the effects of genetic variants on the function of enzymes, and their clinical impacts on patients.
3. List medications and class of medications with clinically impactful pharmacogenetic information.
4. Discuss pharmacogenetic test results that are available commercially or otherwise.
5. Identify online resources for obtaining clinically relevant, current, and updated pharmacogenetic information that can be used to guide genetic testing and treatment.

This event has been accredited by the Pharmacy Central Continuing Education Committee for 1 CEU

Sign up now



19 December, 2020 (Saturday)



2:30pm - 3:30pm

Zoom webinar URL will be sent to the registrants before the event day

For enquiry, please call +852 3008 2560 or email to support@codexgenetics.com

Co-organizer :



HKAPI
香港科研製藥聯會

Codex 科德施
GENETICS

網上研討會

藥物基因學

從科學到實踐：

醫療專業人士需要知道的事

主講語言：英文

研討會主持人：

Dr. Ewig, Celeste Lom Ying (香港中文大學藥劑學院)

Dr. Lam Tai-Ning, Teddy (香港中文大學藥劑學院)

Dr. Yu Chi-Shing, Allen (科德施基因)

嘉賓講者：

Bani Tamraz, PharmD, PhD

- 三藩市加利福尼亞大學(UCSF)臨床藥劑學副教授
- 三藩市加利福尼亞大學(UCSF)藥物科學與藥物基因組學博士
- 三藩市加利福尼亞大學(UCSF)藥劑學博士
- 藥物基因學研究網絡(PGRN) 2019年度推薦研究人員



本課程是藥物基因學(PGx)的指導性介紹。在網絡研討會中, Bani將會

1. 講述藥物代謝酶的遺傳變異如何影響藥物功效和反應。
2. 講述遺傳變異對酶功能的影響及其對患者的臨床影響。
3. 列舉具有臨床影響藥物遺傳信息的藥物和藥物類別。
4. 討論可獲得藥物遺傳學測試結果的方法。
5. 列舉網上資源, 以獲取臨床相關及可用於指導基因檢測和治療的最新藥物遺傳學信息。

參加活動可獲得藥劑持續教育統籌委員會認可的1個CEU

掃描以下立即報名



2020年12月19日(星期六)



2:30pm-3:30pm

網絡研討會Zoom連結將在活動日前發送給已登記的參加者

如有查詢, 歡迎致電 +852 3008 2560 或電郵至 support@codexgenetics.com

Co-organizer :



HKAPI
香港科研製藥聯會

CodeX 科德施
GENETICS